
SKOLEBESTYRELSESMØDE torsdag den 19. maj 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 Mødeindkaldelse Dato: 20-06-2022 Tid: 17.30-20.30 

Mødested Lundehusskolen - hovedbygningen 2. sal  

Medbring 
 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Carina Steinlein, Caroline Raun Hansen, Ida West Jacobsen, Majbritt 
stidsen, Caroline Aaes buhl, Karen-Mette Fog Pedersen, vakant  

Medarbejderrepræsentanter:  

• Lars Laursen, vakant  
Elevrådsrepræsentanter:  

• Metta, Alisha 

Tilstede:   

Afbud: Elevrådet 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Bodil 

Indbudte   

Kopi til 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.30-17.35  1. Godkendelse af dagsorden, referat fra sidste møde 
og valg af ordstyrer 

Godkendelse   Godkendt 

17.35- 17.45 2. Nyt fra elevrådet  Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Eleverne har deltaget i et møde med UNICEF. Elevrådet ønsker, hvis vi bliver en 
rettighedsskole, at elevrådet fortsat kan holde møder, hvor ikke alle i rettighedsrådet 
skal indkaldes (alle voksne). Dvs elevrådet fortsat holder møder, hvis der er 
punkter, der ikke er relevant for rettighedsrådet.  
 

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.45-18.00  3. Lektiepolitik  
 

Drøftelse og evt. 
godkendelse  
 

 Bodil  

Baggrund Pba. kontaktforældremødet i marts, har lektiepolitikken været til kommentering hos 
kontaktforældrene inden den skal godkendes i skolebestyrelsen.   
På sidste måneds bestyrelsesmøde var der enkelte kommentarerer til 
lektiepolitikken, som nu er tilføjet.  

Formål Bestyrelsen godkender en lektiepolitik der tager højde for, at der kan differentieres i 

lektier blandt skolens elever.   

Bilag Lektiepolitik – eftersendes  

Referat af 
drøftelse  

Godkendt at skolebestyrelsen 
 
 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.00-18.15 4. Mobilpolitik  
 

Drøftelse og evt. 
godkendelse  

 Bodil  

Baggrund Der opleves fra personalet en øget efterspørgsel efter at reducere elevernes brug af 
mobiltelefoner i skolen. I dag er skolen mobilfri for 0. – 6. årgang, hvor eleverne 
afleverer deres mobil om morgenen. 7. – 9. årgang kan bruge mobiltelefonen i 
pauserne og skal aflevere mobiltelefoner ved hver lektions begyndelse. Det giver 
anledning til konflikter flere gange i løbet af skoledagen og at mange elever i 
pauserne er orienteret mod deres mobiltelefon og de fællesskaber, som de, via 
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Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.30-18.40 6.  Bestyrelsens beretning 
 

Drøftelse   Ida 

Baggrund Bestyrelsens beretning er et punkt til skolebestyrelsens årsmøde i oktober, og der 
er tradition for at fordele emnerne blandt bestyrelsesmedlemmerne.  

Formål At bidrage med emner og fordele dem blandt bestyrelsesmedlemmerne.  

Bilag Mulige emner til bestyrelsen beretning 2021-2022 – bilag eftersendes  

Referat af 
drøftelsen  

Mobil og lektiepolitik – Caroline Buhl 
Specialklasserække – Majbritt 
Elevrådet – Lars spørger Susanne  
Trivselspolitik  - Caroline Raun 
Kontaktforældremøder – Karen Mette  
Trafik  - Karen Mette 
Linjer – Karen Mette 
Inklusionsdrøftelsen  - Ida  
Samarbejde med KKFOén – Ida 
Alt sendes til Ida senest d. 1. september 

mobilen, er en del af uden for skolen. Udskolingspersonalet har foreslået en mobilfri 
skoletid og formuleret et forslag til principper for dette.  
På sidste måneds bestyrelsesmøde var der enkelte kommentarerer til 
mobilpolitikken, som nu er tilføjet.  

Formål Bestyrelsen skal forholde sig til forslaget for en mobilpolitik og evt. godkende dette.   

Bilag Mobilpolitik – bilag eftersendes  

Referat af 
drøftelse  

På mødet i september drøfter vi, hvordan vi skal evaluere tiltaget.  
Det skal tilføjes at evalueringskriterierne skal udarbejdes sammen med både 
elevråd og skolebestyrelse. 
I trivselsugen inddrages eleverne i, hvad der er den gode pause. Vi drøftede kort 
hvorvidt computeren vil erstatte mobilen. Vi er opmærksomme på brugen 
Tilføjelserne tilføjes – og ellers godkendt.  
 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.15-18.30  5.  Trivselspolitik  

 

Drøftelse og evt. 

godkendelse  

 Kim 

Baggrund Trivselspolitikken har været drøftet på tidligere bestyrelses-, kontaktforældre- og 

personalemøder, hvor der også har været mulighed for at komme med input. Pba. 

drøftelserne, er der formuleret et forslag til en trivselspolitik for Lundehusskolen.  

På sidste måneds bestyrelsesmøde var der enkelte kommentarerer til 

trivselspolitikken, som nu er tilføjet. 

Formål Bestyrelsen skal forholde sig til forslaget for en trivselspolitik og evt. godkende 

dette.  

Bilag Lundehusskolens antimobbeplan – bilag eftersendes  

Referat af 

drøftelse  

Der vil blive arbejdet med layoutet.  

Opmærksomhed på kommunikation til forældre omkring forventninger – fx 

angående fælles fødselsdage. Vi skal have udbredt erfaringer og de gode 

fortællinger. Hvordan kan man klæde forældre på, til at tage de svære drøftelser – 

hvis der opleves eksklusion af elever i en klasse.  

Vi skal give konkrete eksempler på, hvordan alle forældre kan være med til at styrke 

fællesskabet, herunder de fælles fødselsdage. 

 

Planen er godkendt  
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Forslag om at flytte årsmødet frem til skolelørdag – vi tager forslaget med til den 
nye skolebestyrelse 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

Tidspunkt 
18.50- 19.00 

8. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• formanden og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen  

Referat af 
orienteringen 

Der er ikke noget nyt fra medarbejderne. På dialogmøderne vil Lars kort referere til 
SB-møderne, så alle er orienteret om skolebestyrelsens arbejde. 
Vi er udfordret på at rekruttere de medarbejdere, vi har brug for. Vi laver et 
genopslag til efter sommerferien.  
Vi vil drøfte manglen på lærere på forvaltningsniveau.  
Forslag til at vi tager 4- årspraktikanter i håbet om at nogle ønsker ansættelse efter 
at de er færdiguddannede.  
Linjerne i udskolingen bliver slået sammen fra 6 -9. årgang. Praksis vil være, at der 
fortsat vil foregå en opdeling.  
Forslag til at der bliver udsendt et brev til alle årgange, med hvilke lærere klassen 
skal have i de forskellige fag.  
Allan fra Brug Folkeskolen har henvendt sig for at tilbyde sin sparring i forhold til, 
hvordan vi kan bruge de sociale medier mere aktivt. Forslag om også at bruge 
Instagram.  
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.00- 19.05 9. Henvendelse fra forældre   Orientering   

Referat af 
orienteringen 

Ingen henvendelser. Der bliver spurgt ind til hvorfor Københavns kommune har 
opsagt EAT 

 

Tidspunkt  Emne  

19.05- 19.10 10. Eventuelt: 
Vi skal huske at synliggøre skolebestyrelsens arbejde til skolelørdag 
Forslag til, at der også er en fællesskabsaktivitet i klasserne først – for at få hjulpet 
samarbejdet i klasserne på vej. Efterspørgsel på mulighed for lidt mad.  

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.40-18.50  7.  Status på valg til bestyrelsen  

 

Orientering og 

drøftelse  

 Kim 

Baggrund Der er skolebestyrelsesvalg og i den forbindelse får bestyrelsen en orientering om, 

hvordan valget er faldt ud.   

Formål  

Bilag  

Referat af 

drøftelse   

Der er syv, der stiller op til skolebestyrelsen.  
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11. Punkter til kommende møder: 
Evaluering af skolelørdag 
 

 
 

Tidspunkt  Emne  

19.10-? Vi afslutter skoleåret med middag. SKOLEN SØRGER FOR MAD  

  
 


